

TOUR CODE : 6KLJ



旅游皇者
HOLIDAY KING

我爱

Lovely Jeju

6天5晚

济州岛

大自然的礼物，北太平洋的乐园。这里有五花八门的博物馆和主题乐园欢迎您的到来之外，还有获得3个世界遗产认证的世界七大自然景观，富有人文魅力完美的让您增添更多乐趣与震撼！



我爱济州岛

Lovely Jeju

TOUR CODE : 6KLJ



第1天

🍴 机餐 ✖️ 早餐 ✖️ 午餐 🍷 晚餐

- 机场** 吉隆坡机场集合·飞往韩国济州
- 龙头岩** 它是200万年前熔岩喷发后冷却而形成的岩石·由于岩石一端皮由于岩石一端颇似龙头·故得名龙头岩
- 3D照相博物馆 + 冰雪世界馆 + DIY冰杯** 是韩国第一个错视美术博物馆·冰雪世界是常年处在零下5度·任何时候让你感受寒冷刺骨的冬天+DIY冰杯
- 神秘之路** 这条公路是一段斜坡路·因为周围的丘陵和树木等环境·在视觉上给人一种上坡的感觉·被为“违反地心引力的神奇奥秘”

第2天

🍴 早餐 🍷 午餐 🍷 晚餐

- 城邑民俗村** 这里保持着古代济州岛平民家庭的生活面貌也曾经拍摄过巨作《大长今》电视剧
- 城山日出峰** 由于是海底火山爆发而成一块高耸海面的巨岩·爬到山顶时有个广阔的草原·大海和蓝天形成美丽的风景
- 凤凰岛公园+外观MINT餐厅+参观ZIPPO博物馆** 凤凰岛得天独厚的自然景观和超脱俗世的快乐共存·是一个自然型海洋综合度假村·休息、休闲、文化共存的岛屿
- 涉地可支** 它是在海岸悬崖上是一片宽阔的草地·海岸上耸立着一块叫仙石的岩石·辽阔平缓的山坡上有石结构的烽燧台·至今保留着原貌
- 参观济州桔园** 10月-2月可以参观桔园·不可采摘橘子

第3天

🍴 早餐 🍷 午餐 ✖️ 晚餐

- 正房瀑布** 高达23米的落水直接落入海中的海岸瀑布



- 柱状节理带** 火山喷发的高温熔岩遇到冰冷的海水形成了大小不一·或四方或六角形的石柱在海岸边层层堆积·非常独特与壮观
- 独立岩+偶来小路** 誉为“最美丽平和的小路”。这些小路蜿蜒在数百个海边小镇之间·两边风景优美宜人·这小路可达到独立岩
- 朝安泰迪熊博物馆** 是世界上著名的泰迪熊设计师Joanne Oh的工作室展示空间·在这里可以欣赏到以“亲环境和自然主义”为理念·用天然材质制作而成的泰迪熊·同时还可以憩息在济州岛美丽的大自然里面。
- 影子舞表演** 舞蹈演员全身演绎的全球最大影子舞表演！为大家奉献出一场精彩绝伦的影子舞表演·让你直呼过瘾。

韩国人参公卖局

第4天

🍴 早餐 🍷 午餐 🍷 晚餐

- 涯月咖啡厅** 很特别的咖啡店·一整面都是玻璃窗十分浪漫·但又不失个性。
- 新罗免税店** 新罗免税店济州店畅享爱马仕和香奈儿精品等顶级的国际奢侈品品牌购物拥有济州岛免税店最大规模的奢华腕表卖场以及被认证的世界最高水准的新罗化妆品、香水卖场
- 雪路绿茶博物馆** 体验及了解绿茶的生产过程·这里也是济州岛上著名的礼品店与咖啡馆
- 塔洞商业街+东门海鲜市场** 这市场内云集了各种店铺·水果、蔬菜、水产品、土特产等等各种店铺·从海里、田地新鲜食材林林总总应有尽有·百分百感受到真真切切的韩国济州的民生

多愿护肝宝 * 韩国化妆品折扣店

**赠送山房山·济州最美的油菜花之旅 (3月至5月)

第5天

🍴 早餐 ✖️ 午餐 ✖️ 晚餐

- 自由活动** 享受于济州岛当地风情 (不含用车和导游服务)

第6天

🍴 早餐 🍴 机餐

- DIY紫菜包饭体验 + 韩服体验** 零距离亲身体验DIY的乐趣

送往机场·返回美好家园·

韩国土特产商店

特点道地美食



- ✓ 人参鸡汤
- ✓ 韩式海鲜锅 (每人二颗鲍鱼)
- ✓ 韩式烤肉餐 (烤肉无限添加)
- ✓ 济州特色腌猪肉 (猪肉无限添加)
- ✓ 辣酱炒济州黑猪肉+火山起司炒饭
- ✓ 韩定食+青花鱼



影子舞表演(SHOW)
Secret of Shadow Show

我爱济州岛

Lovely Jeju

TOUR CODE : 6KLJ



DAY 1

MOB B L D

- KLIA Airport** Upon arrival at Jeju International Airport
- Yongduam Rock** It is a rock formed by the cooling of the lava after 2 million years ago. Because the end of the rock is quite similar to the faucet at the end of the rock, it is named the dragon head rock
- Jeju Trick Eye Museum** Is Korea's first illusion art museum
- Ice Museum + DIY Ice Mug** You can feel the cold and ice winter which are below temperature 5 degree celsius
- Mysterious road** This road is a sloped road that visually gives an uphill feel because of the surrounding hills and trees. It is regarded as "a mystery that violates gravity."

DAY 2

B L D

- Seongeup Folk Village** It maintains the life of the civilian family in ancient Jeju Island and is also a folk village that completely well- maintain Korean tradition. It has also filmed the masterpiece "Da Jang Geum"
- Seongeup Lichulbong** Peak rose from under the sea in a volcanic eruption over 100,000 years ago, there is a huge crater at the top of Seongsan Ilchulbong Peak. When climbing to the top of the mountain, there is a vast grassland, and the sea and the blue sky form beautiful scenery
- Phoenix Island Jeju + MINT Restaurants + ZIPPO Museum** Phoenix Island's unique natural landscape, is a natural marine integrated resort, resting, leisure, cultural coexistence of the island
- Seopjikoji** It is a seafront beach area and much of Korea drama was filming their scene at here
- Orange Farm** The gamgyul or tangerine is one most famous products of Jeju. Visitors can only pick themselves from Oct-Feb.

DAY 3

B L D

- Jeongbang Fall** Jeongbang Falls is among the top three waterfalls of Jeju and is the only waterfall in Asia to fall directly into the ocean
- Daepo Jusangjeoli Cliff** High-temperature lava erupted by volcanoes encounters icy waters that form Different sizes, or square or hexagonal columns stacked on the coast, unique and spectacular
- Oedolgae and Olle** The famous scenic spot in Jeju, South Korea, is known as the "most beautiful and Peaceful path". These small trails between hundreds of seaside towns, with beautiful scenery on both sides, which can reach the independent rock
- Joanne Teddy Bear Museum** One of Korea's main tourist attractions is a museum dedicated to teddy bears that opened in April 2001. In Jeju Island is one of the teddy museums found in Korea that boasts a unique collection of teddy bears to entertain its visitors.

Secret of Shadow The GREATEST SILHOUETTE SHOW on EARTH

DAY 4

B L D

- Cafe Aewol Monsanto Cafe** Is a brand new cafe rapidly getting famous through word-of-mouth.
- The Shilla Duty Free Shop** Is characterized by peaceful and gorgeous atmosphere, providing a comfortable space where shoppers can both shop and relax.
- Osulloc Tea Museum** Experience and understand the production process of green tea. It is also a famous gift shop and cafe on Jeju Island.
- Tap-Dong Street + Dongmun Market** As one of the most popular traditional markets in Jeju, Dongmun has served countless customers, selling diverse items at inexpensive prices. As the representative traditional market of Jeju, the market is popular for fresh seafood

DAWOO HOGANBO * KOREAN COSMETIC SHOP

DAY 5

B L D

- Free & Easy** Enjoy a free day to visit the places in Jeju Island. Transportation and guard service are excluded.

DAY 6

B MOB

- DIY Kimbap Experiences + Hanbok Experiences**

KOREAN LOCAL PRODUCTS SHOP

Transfer to Airport , back to home sweet home

Characteristics of Local Cuisine



- ✓ SEAFOOD HOTPOT (TWO ABALONES EACH PERSON)
- ✓ KOREAN BARBECUE (CHICKEN & PORK UNLIMITED REFILL)
- ✓ JEJU LOCAL CUISINE PICKLED PORK (UNLIMITED REFILL)
- ✓ KOREA SPICY SOS BLACK PORK + CHEESE LAVA FRIED RICE
- ✓ GINSENG SAMGYETANG
- ✓ KOREAN CUISINE + MACKEREL FISH



DIY Ice Carving Mug
DIY冰杯

GINSENG CENTER

我爱 济州岛 *Lovely Jeju*

FLIGHT DETAILS | 航班时间 * Subject to change / 航班时间有调整的可能



TOUR FARE | 团费

ADULT 成人	CHILD WITH BED 小孩加床	CHILD WITHOUT BED 小孩不加床	SGLSUPP 单人房差

TERMS & CONDITIONS | 条款与条件



Return air ticket to Korea with airport taxes, accommodations, entrance ticket, transportation, meals as per specified in the itinerary, professional chinese speaking tour leader & tour guide service and tipping. 往返机票含税·住宿·门票·用车·膳食·专业领队·导游及司机服务和小费。



Travel insurance, optional tours (if any), personal expenses, any others no specified in the itinerary. 旅游保险·自费项目(如有)·个人消费·其他不列明项目。



Local 4 + 5 🌟 Hotel or similar.
全程当地 4+5 🌟 酒店或同级。

条款与条规

- 行程表所列出的航班资料, 交通, 行程, 酒店住宿及膳食安排, 将可能因不同的出发日期而有所变动, 恕可能不及时通知。若报名后行程有所变动, 本社将另行个别通知。
- 行程, 膳食及住宿的先后次序, 将以当地接待社安排为准。
- 本公司会根据团量来安排旅游巴士的大小, 但若巴士行李舱放置空间不足时, 若会遇到行李箱得放置在车厢内的可能, 所以一人一座位为前提。
- 基本上全程中文讲解为主。若需要以其他语言讲解, 务必在报名时提前通知本社。本社将另作安排, 但将以最终确认为准。
- 因季节性的气温转变, 多数酒店及餐厅都以中央空调来控制室内温度, 空调设定为时段或是无空调提供, 如遇此状况敬请谅解。团体房型及等级分配, 由当地酒店排房为准, 非本社所能掌控。
- 团队出发前建议购买旅游保险以则安心。
- 本社对旅客的任何费用损失不承担任何责任, 有关保障范围及承保条款, 请参阅保单。
- 若遇上特殊情况或其他不可抗拒之因素如天气不佳导致海陆空交通延误或取消, 错过住宿, 膳食及景点观光等等, 本社保留放弃或更改景点的权利, 以免延误下一个景点的观光时间, 并无任何代替景点。
- 若旅客决定离团, 所有的费用恕不退还。
- 行程表附上的照片仅供参考。
- 为确保消费者权益, 详情请参阅单据背面之基本条规细节。
- 旅客所持有的国际护照或任何旅游证件需拥有至少6个月的有效期间。旅客需于有效期内返回本国。
- 2岁-11岁属于儿童, 12岁及以上皆属于成人。

TERMS & CONDITIONS

- Flights, transportation, hotels, meals and itinerary stated in the brochure are subject to change without prior notice. Any changes after booking shall be advised accordingly.
- The sequence of itinerary, meals and hotel arrangements are subject to the final confirmation by the local ground operator.
- Tour buses are arranged based on group size. Every passenger is entitled to one seat each. Should there be extra seats remaining, it shall be reserved for the baggage storage.
- Tour is conducted in Mandarin, unless otherwise stated.
- Due to seasonal change in temperature and weather, most hotels and restaurants have a central control system to regulate the indoor temperature for the comfort of tour members and the system cannot be adjusted by the tour members.
- The room type and category allocated shall depend on the hotel's room availability and arrangement, and is not predetermined by the Company.
- Purchase of travel insurance is highly advisable. The Company shall not liable for any losses or personal expenses incurred by the tour member during the tour. Kindly refer to the insurance policy for term of coverage.
- Due to adverse weather conditions, traffic congestion, and other unforeseen circumstances, the Company reserves the rights to rearrange, change or abandon the tour itinerary without prior notice and there shall not be any reimbursement.
- For passengers who wish to deviate from tour, no refund shall be entertained for any unutilized portion of the tour.
- The images shown in tour itinerary are only for indicative.
- For other conditions, please refer to overleaf of your booking form for our standard terms and conditions.
- An International passport or other recognized travel documents which should be valid for at least 6 months from the date of return to country of origin.
- 2-11 years old categorize as child; 12 years old and above are categorize as adult.

Company Chop / 公司印章 :

